

5D BANGKOK + HUA HIN TOUR

PRIVATE TOUR | MIN.2 TO GO | TRAVEL: 01 Apr'24 – 31 Oct'24
BLACK-OUT: 13 – 16 Apr 2024



Day 01: Arrive Bangkok (-/-/-)

Meet & greet (Meeting point: Gate No.3 / Level 2). Transfer to hotel and free to do own activities.

Day 02: Bangkok – Hua Hin (B/L/D)

Enroute Hua Hin –visit **Camel Republic** - to experience a Fantastic Family Adventure a unique recreational theme park newly developed with a modern Moroccan architectural style. We have combined exciting amusement rides which you've never felt like this before. We have carefully chosen from the world's latest technology with innovative rides for you to experience. Continue to **visit Swiss Sheep Farm**, In place of the ancient dream of those who seek it. Come in contact with the atmosphere of a farm in a valley surrounded by the love that surrounds you with warmth style European country. Proceed to **visit Chocolate Factory**, which was inspired from a chocolate bistro in Australia that has an open kitchen. You will get to see how the chocolate goodies are made.

Day 03: Hua Hin (B/L/D)

After that, visit **Wat Huay Mongkol (LuangPhorThuad). This Buddhist temple** is home to the world's largest statue of LuangPhorTuad. Proceed to visit **Hua Hin Train Station** built during the reign of King Rama VI. Continue to visit The **Venezia Hua Hin**, the latest new theme shopping and attraction village with the perfect combination of Hua Hin & Venice concept (*Include 3D Art Gallery, Fontana DI Trevi Park, Mini Zoo, Mini Train, King &). After dinner, we will visit The famous **Cicada Night Market (open Fri-Sun)**. A fascinating insight into Thailand's way of life. You will find countless outlets and stands selling delicious food which is freshly cooked and served to you within a matter of minutes.

Day 04: Hua Hin – Bangkok (B/L/D)

Proceed to visit **Damnoen Saduak Floating Market** where it is totally chaotic, small "khlongs" or canals are filled with flat boats piled high on the river. Proceed to visit **Makleong Railway Market** – This is a unique market that is held every day literally on the rail tracks. After tour, proceed to travel back to Bangkok to **visit the famous 4 Face Buddha**. Continue shopping at Gems & Leather Factory and Honey Farm. Transfer to hotel and check in. Overnight in Bangkok.

Day 05: Bangkok – Departure (B/-/-)

After breakfast, free at own leisure till transfer to the airport for flight departure.

	HOTEL Tour Code: HH5D	ADULT / CHILD WITH BED (PER PAX)				CHILD NO BED
		SGL SUPP	2-3	4-6	7-9	
A	BKK: P2 Boutique / Baiyoke Boutique or Similar HH: Ibis Huahin / Sala Huahin or Similar	\$165	\$730	\$550	\$470	70% OF ADULT TWIN SHARE
B	BKK: Ramada D'ma / Baiyoke Sky or Similar HH: Ibis Huahin / Sala Huahin or Similar	\$225	\$785	\$610	\$525	
C	BKK: Berkeley {Premier} / Centre Point Pratunam {Grand Deluxe} or Similar HH: Ibis Huahin / Sala Huahin or Similar	\$235	\$795	\$615	\$535	
D	BKK: Ramada D'ma / Baiyoke Sky or Similar HH: G Huahin / The Peri Huahin or Similar	\$275	\$835	\$655	\$575	
E	BKK: Berkeley {Premier} / Centre Point {Grand Deluxe} or Similar HH: G Huahin / The Peri Huahin or Similar	\$295	\$855	\$675	\$590	

** **Package Inclusive Of:** 4N stay at choice of hotel | Daily Breakfast | Tour & Transportation as per Itinerary (Transport: 2-9 pax based on 13-seater van)

** **Package Exclude:** Compulsory Tour Guide Fee **SGD65 per day** to be collected on arrival | Air tickets | Travel Insurance with COVID-19 Coverage | Other personal expenses

** **Notes:** Itinerary subject to change w/o prior notice according to traffic conditions | Compulsory Shopping Stops: Gem, Leather & Honey (3 stops)

H5-230224



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD
6323 4556

101 Upper Cross Street #B1-16
People's Park Centre S058357
Email: booking@singatour.com
singatourpteltd
+6588586778



5天4晚-曼谷华欣之旅

PRIVATE TOUR | MIN.2 TO GO | TRAVEL: 01 Apr'24 – 31 Oct'24
BLACK-OUT: 13 – 16 Apr 2024



第一天: 曼谷

(-/-/-)

由当地导游接见和迎接。随后前往酒店办理入住手续, 自由活动。

第二天: 曼谷 - 华欣

(早, 午, 晚)

在华欣的途中--将参观骆驼共和国--体验一个奇妙的家庭冒险, 一个独特的休闲主题公园, 新开发的现代摩洛哥建筑风格。我们结合了令人兴奋的游乐设施, 你从来没有体验过这样的感觉。我们精心选择了世界上最新的技术与创新的游乐设施供您体验。之后继续参观瑞士养羊场, 在这里接触一下山谷中的农场气氛, 被爱包围着的温暖风格的欧洲国家。随后继续参观巧克力工厂, 它的灵感来自于澳大利亚的一家巧克力小酒馆, 它有一个开放式的厨房。你将会看到巧克力的制作过程。

第三天: 华欣

(早, 午, 晚)

我们将参观Wat Huay Mongkol (LuangPhorThuad)。这座佛教寺庙里有世界上最大的LuangPhorTuad雕像。继续参观在拉玛六世国王统治时期建造的华欣火车站。接着, 继续参观威尼斯华欣, 最新的主题购物和景点村, 完美结合了华欣和威尼斯的概念。(*包括3D艺术画廊, Fontana DI Trevi公园, 迷你动物园, 迷你火车, 国王)。晚餐后, 我们将参观著名的蝉夜市(周五至周日开放), 这里可以洞察泰国的迷人生活方式。你会发现有无数的商店和摊位出售美味的食物, 这些食物都是新鲜烹制的, 并在几分钟内送到你面前。

第四天: 华欣 - 曼谷

(早, 午, 晚)

继续参观Damnoen Saduak水上市场, 那里完全是无秩序的, 小的 "khlongs" 或运河充满了平坦的船只堆在河上。之后继续参观Makleong铁路市场 - 这是一个独特的市场, 每天都在铁轨上举行。游览结束后, 继续前往曼谷, 参观著名的四面佛。继续在宝石和皮革厂以及蜂蜜农场购物。转移到酒店, 办理入住手续, 在曼谷入宿。

第五天: 曼谷 - 新加坡

(早)

早餐后, 送至机场乘搭航班回返家园。

	HOTEL Tour Code: HH5D	ADULT / CHILD WITH BED (PER PAX)				CHILD NO BED
		SGL SUPP	2-3	4-6	7-9	
A	BKK: P2 Boutique / Baiyoke Boutique or Similar HH: Ibis Huahin / Sala Huahin or Similar	\$165	\$730	\$550	\$470	70% OF ADULT TWIN SHARE
B	BKK: Ramada D'ma / Baiyoke Sky or Similar HH: Ibis Huahin / Sala Huahin or Similar	\$225	\$785	\$610	\$525	
C	BKK: Berkeley {Premier} / Centre Point Pratunam {Grand Deluxe} or Similar HH: Ibis Huahin / Sala Huahin or Similar	\$235	\$795	\$615	\$535	
D	BKK: Ramada D'ma / Baiyoke Sky or Similar HH: G Huahin / The Peri Huahin or Similar	\$275	\$835	\$655	\$575	
E	BKK: Berkeley {Premier} / Centre Point {Grand Deluxe} or Similar HH: G Huahin / The Peri Huahin or Similar	\$295	\$855	\$675	\$590	

** 配套包含: 4天的酒店住宿|每天的早餐|按行程安排的旅游和交通(交通: 2-9人的13座货车)。

** 配套不包含: 每天必交的导游费新币65元, 在抵达时收取|机票|带有COVID-19保险的旅游保险|其他个人费用

** 备注: 根据交通状况, 行程可能会有变化, 恕不另行通知。

必经的购物站: 宝石、皮革和蜂蜜(3站)。

H5-230224



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD
6323 4556

101 Upper Cross Street #B1-16
People's Park Centre S058357
Email: booking@singatour.com

facebook singatourpteltd

whatsapp +6588586778

